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1. Opening en mededelingenm
De voorzitter, dhr. Broertjes, heet iedereen welkom op dit digitale overleg. Er zijn vier afwezigen 
(mw. Boersen, mw. van Hunnik, mw. de Boer en mw. Heijstee). Dhr. Calis vervangt mw. Van 
Hunnik en mw. Heijstee wordt vervangen door dhr. Miner.
De actualiteiten t.a.v. de A27 en intercity worden besproken bij agendapunt 5; organisatie van 
de externe lobby.

1. Vaststellen agenda
ínhoud
De agenda wordt vastgesteld.
Besluit
Agenda conform nr. 20.0006680 vastgesteld.

2. Vaststellen verslag van 8 oktober
ínhoud

Het ontwerpverslag van 8 oktober wordt vastgesteld.
Naar aanleiding van het verslag laat dhr. Meuwese weten dat het proces van zienswijze geven
t.b.v. coöperatie RAV GV en Flevoland loopt. Weesp en Gooise Meren plus 4 gemeenten in 
Flevoland hebben al ingestemd.

Verslag conform 20.0006123 vastgesteld.

3. Ingekomen/uitgaande stukken

Naar aanleiding van de stukken: dhr. Boermans was voor de grondstoffenvisie in de raden van Laren 
en Gooise Meren aanwezig. De besluitvorming over de grondstoffenvisie wordt naar voren gehaald.

4. Uitkomst Regiegroep MRA
ínhoud
Niet besproken

5. Organisatie van de externe lobby
ínhoud

Dhr. Luijten wil het onderwerp lobby agenderen, mede naar aanleiding van de gang van zaken bij 
de MRA. Hij heeft het idee dat structuur en afstemming nu ontbreken en wil bespreken hoe we 
dit op kunnen lossen. Belangrijk om handig te manoeuvreren om positie te krijgen en te 
behouden. Dit is breder dan alleen de MRA, het betreft bv. ook Provincie en Rijk. In sommige 
gevallen, zoals bij de bereikbaarheidsdiscussie, rolt het balletje ook de goede kant op, maar we

Pagina 1 van 6



moeten hier gecoördineerde inspanning op zetten. Ook beter bewust zijn hoe sommige 
trajecten lopen (vb. telefoontjes bij MRA).
Dhr. Broertjes vraagt naar mogelijke oplossingen. Dhr. Luijten heeft aantal zaken voor ogen: 
algemeen lobbyplan opstellen door Regio; binnen het AB iemand verantwoordelijk voor lobby 
maken en onderbrengen bij portefeuille; bij AB-voorstellen consequenties voor lobby opnemen. 
Dit structureert het denken over dit onderwerp.
Dhr. Uneken geeft aan dat we van ver komen en de afgelopen tijd hier al grote stappen in 
hebben gezet. Jarenlang hebben we bv. geen gezamenlijk verhaal gehad. Met het 
koersdocument hebben we dat nu wel en dat helpt al enorm. Wel is het daarbij essentieel om 
het verhaal goed te vertellen. Hierbij kunnen verschillende belangen naar voren komen 
(regionale belang vs. individueel belang van gemeente). Andere voorbeelden van successen zijn 
de A27, Gooicorridor en de samenwerkingsagenda met de Provincie. Dit vraagt wel behoorlijk 
veel capaciteit. Voor lobby is aanwezigheid immers van belang. We zien dat grote omliggende 
steden hier capaciteit voor vrij spelen. Verder geeft dhr. Uneken aan dat in het verleden 
onderzoek is gedaan naar een lobbybureau en dat is toen niet gerealiseerd.
Dhr. Meuwese vult aan dat naar aanleiding van een gesprek met dhr. Rebel en mw. Heijstee over 
de inkoop Sociaal domein is afgesproken om beter af te spreken welke rollen en taken we aan 
het bestuurlijk trekkerschap koppelen.
Dhr. Luijten onderschrijft de resultaten die geboekt worden op de A27 en Gooicorridor. De 
Provincie en andere partijen vinden regio Gooi S Vechtstreek ook steeds beter. Dat komt o.a. 
door de zichtbaarheid in platforms, maar ook vanwege de gedegen ambtelijke voorbereiding en 
het in een vroeg stadium 'een voet tussen de deur' krijgen. Tijdsaspect is heel belangrijk (zo 
vroeg mogelijk op de hoogte, om tafel etc. om invloed uit te kunnen oefenen).
Dhr. Broertjes verzoekt aan de directie om een voorstel te maken voor de organisatie van de 
externe lobby. Daarin aandacht voor gerichtheid en eenduidigheid. Volgende keer terug op de 
agenda.
Dhr. Uneken merkt nog op dat er binnen de MRA een nieuw directieoverleg ontstaat waarbij 
Gooi S Vechtstreek niet aan tafel zit. Hier wordt op geacteerd.
Dhr. Luijten wil tenslotte nog een steentje opgooien. Er zijn onderwerpen die strikt genomen niet 
onder de regio vallen, maar waarbij wel een gemeenschappelijk belang speelt. Hij stelt voor om 
in voorkomende gevallen de handen ineen te slaan. Als voorbeeld noemt hij het eventuele 
vuurwerk verbod.
Update A27. Het oorspronkelijke plan was om het knooppunt Eemnes te verbreden, de minister 
heeft in het BO MIRT aangegeven de hele A27 te willen verbreden. De totale kosten bedragen 24 
miljoen, inzet is bijdrage van 5 ton door Gooi 8, Vechtstreek, samen met regio Eemland. De 
heren Boermans en Rebel geven aan dat op dit moment positief gereageerd kan worden op 
deze richting, maar krediet voteren nu niet mogelijk is.

Acties
Voorstel maken voor de organisatie van de externe lobby door directie. Volgende keer terug op 
de agenda.
Positief signaal t.a.v. verbreding A27, maar nog geen definitief akkoord.

6. Presentatie voortgang aan de raden
ínhoud
Dhr. Uneken verwijst naar de presentatie in het vorige AB (in aanwezigheid van de burgemeesters) 
over de stand van zaken Regionale samenwerkingsagenda. Met het DB is gesproken over het verder 
informeren van de raden. Er wordt een combinatie gemaakt met het digitaal magazine. Hierin 
komen interviews met bestuurders en wordt inzicht gegeven in de stand van zaken van de RSA. 
Onderdeel hiervan zijn enkele feiten en cijfers, zoals derde geldstroom. Verwachting is dat 
magazine in de periode januari-maart 2021 verspreid kan worden. Rond diezelfde tijd wordt een 
webinar voor raadsleden georganiseerd, Het AB wordt bij de voorbereiding van het webinar 
betrokken, o.a. om te bepalen welke thema's aan bod komen.
Acties

Digitaal magazine realiseren; combinatie van interviews en stand van zaken RSA. 
Webinar voor raadsleden organiseren over stand van zaken RSA.



7. Samenwerkingsopgaven komende 2 jaar (breed)
nhoud

Dhr. Uneken licht het agendapunt kort toe. De afgelopen twee jaar is meer focus gekomen in de 
samenwerking. Tijdens dit agendapunt kijken we naar de komende twee jaar; wat komt er op 
ons af, wat vinden we van belang? In de toegezonden sheets (sheet 8) is een denkkader 
meegegeven met drie richtingen: 1. (Boven)regionale opgaven (van slagkracht naar 
uitvoeringskracht); 2. Minder markt, meer overheid (marktfalen vraagt om regie); 3. 
Schaalvergroting o schaalverkleining
Dhr. Rebel: ambitie om bij de energietransitie een slag met elkaar te maken. Dit traject zal deze 
periode niet afgerond kunnen worden, maar belangrijk om steeds een volgende stap te zetten. 
Met de RES komt elke twee jaar een update. Ander punt is de warmtevisie; dit hoeft ook niet de 
komende twee jaar afgerond te worden. Facilitering/financiële ondersteuning vanuit de 
Rijksoverheid is heel belangrijk. Deze signalen worden steeds afgegeven. Met het 
energiedienstenbedrijf kunnen inwoners laagdrempelig aan de slag. Dit is bewust ad-hoc 
gefinancierd omdat de verwachting is dat het bedrijf zich uiteindelijk zelf kan bedruipen. Alles 
bij elkaar zullen we komende 2 jaar volgen wat we moeten en kunnen en blijven we het 
financieringsaspect aanhangig maken.
Dhr. Boermans onderschrijft het verhaal van dhr. Rebel. Als kans ziet hij de samenwerking aan 
de andere kant van de regio; samenwerking met plassengebied en Stichtse Vecht. Vanuit het 
oogpunt van recreatie en toerisme is dat een hele belangrijke voor Wijdemeren. Ook het 
onderwerp mobiliteit is voor recreatie en toerisme belangrijk. In de discussie rondom de PRV 
werd de regio gemist. En tenslotte wordt het thema bouwen in en rondom de kleine kernen 
gemist.
Dhr. Luijten geeft aan dat de bereikbaarheid van de regio in al haar betekenissen van groot 
belang is en daar moeten aan gewerkt blijven worden. Dit gaat wel om processen die zich 
kenmerken door lange termijnen en waarbij het belangrijk is dat je in een vroeg stadium aan 
tafel zit. Ander aandachtspunt is om het verhaal en de meerwaarde van de regio uit te blijven 
dragen, o.a. bij de eigen gemeenteraden.
Dhr. Voorink zou graag verdieping aan willen brengen bij thema's werkgelegenheid en gebruik 
locaties. Economische activiteiten ontwikkelen van groot belang, zeker ook gelet op Corona. 
Lokaal grote druk om te transformeren, regionaal oppakken.
Dhr. Calis vraagt aandacht voor Tomin. Voor regio is deze vorm van werkgelegenheid sociaal 
maatschappelijk van groot belang.
Dhr. Miner brengt iets in vanuit zijn eigen portefeuille, en niet vanuit de portefeuille van mw. 
Heijstee. Hij sluit zich aan bij het belang van Tomin. Voldoende werkgelegenheid is van groot 
belang; meer sturing op geven. Dhr. Miner vraagt zich af of meer regie bij marktfalen niet vanuit 
het Rijk opgepakt moet worden in plaats van door de regio.
Dhr. Uneken geeft aan dat hij aan de slag gaat om de analyses meer handen en voeten te geven, 
ook vanuit RSA. Op een aantal zaken reageert hij kort. De leefbaarheid in kleine kernen is iets 
waar constant aan gewerkt moet worden. Maar door de inspanningen bij stedelijke 
ontwikkelingen glijdt dit thema soms wat weg. T.a.v. de PRV in Wijdemeren geeft dhr. Uneken 
aan dat het moeilijk is om daar vanuit de regio op te acteren; dat is aan de regiogemeenten. De 
energieopgave is heel complex en zolang de randvoorwaarden niet worden ingevuld is de lange 
termijn spannend.
Het AB verzoekt om een deltaplan op te stellen op het gebied van economie en 
werkgelegenheid. Wethouders en directieoverleg hierbij betrekken. De locaties zijn daarbij 
belangrijk: bestaande behouden en nieuwe locaties toevoegen. Dhr. Voorink geeft aan dat op dit 
gebied ook duidelijk een verschil is te merken t.a.v. de lobby. Vanuit wonen wordt door 
corporaties actief een rol bij gemeenteraden gespeeld, maar op economisch gebied is dit niet 
het geval. Dhr. Rebel vraagt om aandacht voor praktijkgericht werk. Hij constateert dat 
gemeenten t.a.v. locaties ook naar zichzelf moeten kijken. Iedereen geeft aan dat het van 
belang is, maar bij een concrete uitvraag komt er weinig feedback vanuit de gemeenten. Dhr. 
Uneken geeft aan dat dit vooral ook een ruimtelijk vraagstuk is en het deltaplan daarom zowel 
bij de portefeuillehouders economie als ruimte te agenderen.

Acties
Deltaplan economie en werkgelegenheid opstellen. Agenderen bij PFHO economie en ruimte.



8. Aanvullende dienstverlening JGZ
Ínhoud

Dhr. Meuwese geeft aan dit voorstel zich tussen bedrijfsvoering en ínhoud sociaal domein 
afspeelt. Voorstel is om de eventuele kosten die voortvloeien uit de arbeidsrelatie te dragen op 
concern niveau. Wel geeft hij aan dat in het licht van de bezuinigingen gekeken moet worden of 
we met deze dienstverlening in de toekomst verder willen gaan.
Dhr. Rebel geeft aan dat het voorstel niet besproken is in het portefeuillehoudersoverleg Sociaal 
Domein en er dus ook geen advies van het PFHO is. Conform het reglement zou dat wel 
moeten. Dit komt waarschijnlijk door de onduidelijkheid van het leidende traject: bedrijfsvoering 
of inhoudelijk Sociaal Domein.
Dhr. Rebel brengt de inhoudelijke punten van Huizen naar voren: 1. Vanaf 1 januari 2021 een 
uniform DVO voor alle regiogemeenten. Hierdoor uniforme afspraken en tarifering. Dit geldt niet 
alleen voor de nieuwe afspraken, maar ook voor de verlengingen en 2. De mogelijke kosten uit 
arbeidsrisico bij de betreffende gemeenten beleggen. Nu vindt dit plaats op basis van 
solidariteit.
Dhr. Broertjes vraagt of de discussie hierover voorkomen had kunnen worden. Dhr. Uneken 
geeft aan dat dit voorstel beter via het portefeuillehoudersoverleg had kunnen lopen. Met de 
juridische werkgroep zal aan de slag worden gegaan met één dienstverleningsovereenkomst 
vanaf 2021. Het onderwerp van arbeids- en ziektekosten moet besproken worden, want daar 
kijken gemeenten verschillend naar.

Acties
Voor 2021 aan de slag met verbetervoorstellen (behandeling in PFHO SD met voorstellen voor 
één DVO en verdeling van de kosten over gemeenten).

Besluit
Ingestemd met de Dienstverleningsovereenkomsten Jeugd en Gezin 2020.
Ingestemd met voorstel om voor het jaar 2020, de eventuele kosten die voortvloeien uit de 
arbeidsrelatie die is aangegaan voor de aanvullende dienstverlening, op te vangen binnen de 
begroting.
De verbetervoorstellen op te pakken voor 2021 (behandeling in PFHO met voorstellen voor één 
DVO en verdeling van de kosten over gemeenten).

9. Vervoer BV
ínhoud

Dhr. Uneken licht de stand van zaken toe. Daling vervoersvraag door Corona; aanbesteding 
wagenpark (binnen business case zero emmission voertuigen aangeschaft); overgang 
personeel (overname vast en tijdelijk personeel, externe inhuur wordt niet overgenomen) en 
verkoop overige onderdelen.
Vraagstuk van governance speelt nog. Hierover is een memo van Legaltree toegevoegd. Er zijn 
aantal alternatieven voor een raad van commissarissen. Eerder is aangegeven dat aan het 
einde van het jaar hierover richting raden wordt gecommuniceerd. Een besluit op 17 december 
zou dan goed passen. Het bestuur van de BV heeft de bevoegdheid om hierover te beslissen 
(-AB).
Eén van de alternatieven is een raad van advies. De achterliggende wens om mensen met 
expertise te betrekken kan hiermee vervuld worden. In de business case is hier geen rekening 
mee gehouden en hier zijn dus geen financiën voor beschikbaar. Inschatting is een benodigd 
budget van C30.000,-. (15K voor bezoldiging, 5K voor secretariaat, 10K voor onderzoeken). Een 
ander alternatief is benchmark. 1 x 2 jaar bv benchmarken om te kijken of je nog marktconform 
aan het opereren bent. Dit komt deels tegemoet aan de wens van de raden. Tenslotte is een 
alternatief om het eerste jaar niets te doen en te kijken wat nodig is en daarna maatregelen te 
treffen. Hiermee kom je alleen niet tegemoet aan de wens van de raden. Dhr. Calis geeft aan dat 
het hier om een bedrijf gaat en niet om een dienst. Zowel de raad als het college van Laren zien 
daarbij grote voordelen bij een raad van advies. Gaat om mensen met ervaring in het 
bedrijfsleven; het gaat om strategie, marketing etc. En dat is veel belangrijker dan een 
benchmark met andere bedrijven. Dhr. Boermans geeft aan dat dit herkenbare geluiden zijn en 
vraagt hoe portefeuillehouders worden betrokken voor 17 december. Dhr. Uneken geeft aan dat 
tot nu toe de stuurgroep is betrokken ^ een afvaardiging uit het portefeuillehoudersoverleg).



Maar dit onderwerp kan op 10 december besproken worden in het portefeuillehoudersoverleg. 
Dhr. Rebel geeft aan dat een raad van advies in de eerste periode een goed alternatief zou zijn 
om tegemoet te komen aan de geluiden die naar voren zijn gekomen. En dan na bv. drie jaar 
evalueren. Het AB geeft aan dat het voorstel voor een raad van advies leidend is. Dhr. Uneken 
geeft aan dat dit wel financiële consequenties heeft. Dhr. Broertjes vraagt of dit niet 
opgevangen kan worden door het inhuren van minder mensen. Dhr. Uneken geeft aan dat dat 
niet kan omdat inkomsten gebaseerd zijn op zones en ritten en minder ritten zorgen voor 
minder inkomsten. Dhr. Luijten verzoekt om in het nieuwe voorstel in te gaan op de rol van de 
raad van advies. Waarin onderscheiden zij zich van een Raad van commissarissen, wat is de 
verhouding tot het AB?
Dhr. Luijten vraagt in het kader van de BV vervoer naar een bestuurdersaansprakelijkheids- 
verzekering. Dhr. Uneken geeft aan dat de Regio als rechtspersoon bestuurder is. Alle 
aansprakelijkheden zijn hiermee afgedekt.
De SLA wordt op 10 december ook geagendeerd in het PFHO Sociaal domein. Deze is opgesteld 
in samenwerking met adviesraden en gemeenten. T.o.v. de businesscase is het werken met 
klantenpanels toegevoegd. Ook zijn KPľs toegevoegd. De SLA gaat eerst naar het 
portefeuillehoudersoverleg en dan naar het bestuur.
Dhr. Uneken geeft aan dat met het Wmo vervoer in Laren er nu een sluitend vervoersgebied is. 
Aandachtspunt is dat Laren nu met een ander systeem werkt. Deze overgang vraagt een aardige 
capaciteit en deze capaciteit is er niet. Inschatting is dat kosten ongeveer 68K bedragen. Vraag 
is: slaan we die kosten om of rekenen we deze toe aan Laren? Hier moet de komende periode 
nog over na worden gedacht. Dhr. Calis geeft aan dat er met een bonnensysteem werd gewerkt 
en dit fraudegevoelig was. Hopelijk levert de overstap naar een nieuw systeem financieel ook 
nog wat op.
Dhr. Uneken is bezig met de DVO Weesp. Vraag is of dit voor 1 januari gereed is. Zijn nu in 
afwachting van Amsterdam. De vraag is of Amsterdam een koppeling naar inkoop sociaal 
domein maakt. In dat geval gaat Amsterdam zelf het vervoer vormgeven. Advies is meegegeven 
aan Amsterdam om het leerlingenvervoer niet voor twee jaar door de Regio uit te laten voeren. 
Kinderen moeten dan binnen een korte tijd twee keer overstappen. Bijna alle kinderen die 
gebruikmaken van het leerlingenvervoer gaan in Gooi S Vechtstreek naar school.

Acties
1. Tijdens PFHO 10 december governance Vervoer BV bespreken, voorstel voor raad van advies is 

daarbij leidend.
2. Tijdens AB van 17 december: governance Vervoer BV agenderen.

10. Uitgangspunten begroting 2022
ínhoud

Dhr. Rebel licht toe dat vanuit het portefeuillehoudersoverleg financiën de afgelopen periode 
overleg is gevoerd met afgevaardigden van gemeenschappelijke regelingen. Gesproken over de 
financiële opgaven voor de begroting 2022. Bij de Regio is gesproken met dhr. Meuwese en mw. 
von dem Borne. Dhr. Rebel vond het een constructief gesprek waarbij bereidheid aanwezig was 
om te kijken naar de bezuinigingsmogelijkheden.
Mw. von dem Borne geeft aan dat de kaderbrief gereed is en schets het proces. Volgende week 
wordt de kaderbrief besproken in de werkgroep financiën. Nadat het DB akkoord heeft gegeven 
voor de verzending vindt agendering plaats in PFHO financiën (2 december), PFHO Fysiek 
domein (3 en 4 december) en PFHO SD (10 december). Op 17 december vervolgens naar AB. 
Dhr. Meuwese geeft aan dat de belangrijkste fase in januari/februari 2021 plaatsvindt omdat er 
dan voorstellen liggen om tot keuzes te komen. Dit zijn voorstellen die de dienstverlening naar 
inwoners raken of voorstellen die tot frictiekosten leiden.
Dhr. Broertjes stelt voor om tijdens het AB van 17 december al inhoudelijk over eerste richtingen 
te spreken om gevoel te krijgen bij de verschillende opties. Dhr. Meuwese geeft aan dat dit 
mogelijk is, maar het wel ruwe ideeën zullen zijn die nog niet door het CMT gedragen zijn. Dhr. 
Broertjes mist het vertrek van Weesp als aandachtspunt. Dhr. Rebel geeft aan dat dit in de 
kaderbrief is opgenomen.

Acties
Tijdens het AB van 17/12 de eerste richtingen van de bezuinigingen bespreken.



11. Actualiteiten en de rondvraag
nhoud

Dhr. Broertjes blikt terug op de vergadering/heidag en geeft aan dat dit geen brainstorm is zoals hij 
die gewend is. Hij zegt toe dat als we weer Corona proof bijeen kunnen komen, hopelijk in het 
voorjaar van 2021, er een ouderwetse brainstorm komt over de invulling van de taken van het AB.

Aldus vastgesteld tijdens de openbare vergadering van het Algemeen Bestuur op 17 december 2020.

Secretaris Voorzitter

V j M t Jc
M. van der Linden P I. Broertjes


